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Wydział Biuro Rady i Zarządu Powiatu Rok 2023

Nr sprawy

S P R A W A

PROTOKÓŁ NR LVIII 
Z OBRAD SESJI 

RADY POWIATU W SIERPCU

w dniu 27 stycznia 2023 r.

Rozpoczęto 27 stycznia 2023 r.

Zakończono 27 stycznia 2023 r.



R ad a  Pow iatu  S ierpeckiego

Protokół nr LVIII.2023
58 Posiedzenie w dniu 27 stycznia 2023 
Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2023 o godz. 09:00.
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Obecni:
1. Przemysław Burzyński
2. Marek Chyliński
3. Andrzej Cześnik
4. Zbigniew Kopczyński
5. Małgorzata Korpolińska
6. Jan Laskowski
7. Ewa Nowakowska
8. Jarosław Ocicki
9. Sławomir Olejniczak
10. Paweł Pakieła
11. Kamil Różański
12. Wojciech Adam Rychter
13. Sebastian Szczypecki
14. Mariusz Turalski
15. Dariusz Twardowski

Nieobecni:
1. Juliusz Gorzkoś
2. Sławomir Krystek

Ad. pkt 1.
Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.
Pan Przemysław Burzyński -  Przewodniczący Rady otworzył LVIII sesję Rady 
Powiatu w Sierpcu.
Stwierdził ustawowe kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.
W obradach sesji obecnych było 15 radnych, 2 nieobecnych.
/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/.

Na sekretarza obrad powołał Radnego Pana Pawła Pakiełę.

Ad. pkt 2.
Przyjęcie Protokołów z: obrad sesji Nr LVI.2022 z dnia 29 grudnia 2022 r., obrad 
sesji nadzwyczajnej Nr LYII z dnia 18 stycznia 2023r.



Głosowano w sprawie:
Przyjęcie Protokołu Nr LYI.2022 z dnia 29 grudnia 2022 r.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir Olejniczak, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian Szczypecki, Dariusz 
Twardowski.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jarosław Ocicki, Mariusz Turalski

NIEOBECNI (2) #
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie Protokołu z obrad sesji nadzwyczajnej Nr LVII z dnia 18 stycznia 2023r. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir Olejniczak, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian Szczypecki, D a r iu ^  
Twardowski

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jarosław Ocicki, Mariusz Turalski

NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek 

Ad. pkt 3.
Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Sierpcu z dnia 
28 grudnia 2022r.
Uwag nie było.
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Głosowano w sprawie:
Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Sierpcu z dnia 
28 grudnia 2022r.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (14)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mariusz Turalski 
NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek

Ad. pkt 4.
Ustalenie porządku obrad.
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.
2. Przyjęcie Protokołów z: obrad sesji Nr LVI.2022 z dnia 29 grudnia 2022 r., obrad sesji 
nadzwyczajnej Nr LVII z dnia 18 stycznia 2023r.
3. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Sierpcu z dnia 
28 grudnia 2022r.
4. Ustalenie porządku obrad.
5. Informacje Przewodniczącego, Przewodniczących Komisji i oświadczenia 
Przewodniczących Klubów.
6. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.

®  7. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Sierpeckiego 
za rok 2022 r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawierania umów najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata części 
nieruchomości oddanej w trwały współzarząd Krytej Pływalni w Sierpcu.
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Powiatem Sierpeckim a Powiatem Płockim w zakresie powierzenia zadania organizacji 
publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu.
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 
nieruchomości w drodze darowizny.
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 
nieruchomości w drodze darowizny.
12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.
13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nieetatowego członka Zarządu 
Powiatu w Sierpcu.
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14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.
15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023 rok.
16. Wnioski i oświadczenia radnych.
17. Sprawy różne.
18. Zamknięcie obrad.
Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady poinformował, iż proponowany porządek obrad Radni otrzymali 
w materiałach na sesję.
Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad sesji o następujące 
punkty:
16. Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Powiatu Sierpeckiego” dla Pani Ewy Danuty Nowakowskiej,
17. Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Powiatu Sierpeckiego” dla Pana Wojciecha Szablewskiego.
18. Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony c £  
Powiatu Sierpeckiego” dla Pana Jerzego Branta.
19. Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Powiatu Sierpeckiego” dla Pana Henryka Dymek.
Uwag nie było.

Głosowano w sprawie rozszerzenia porządku obrad o:
pkt 16. Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Powiatu Sierpeckiego” dla Pani Ewy Danuty Nowakowskiej

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne
ZA (15) #
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek

Głosowano w sprawie rozszerzenia porządku obrad o:
pkt 17. Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony 
dla Powiatu Sierpeckiego” dla Pana Wojciecha Szablewskiego.

Wyniki głosowania
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ZA: 15, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek

Głosowano w sprawie rozszerzenia porządku obrad o:
pkt 18 Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony 
dla Powiatu Sierpeckiego” dla Pana Jerzego Branta.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne 
ZA (14)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mariusz Turalski

NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek

Głosowano w sprawie rozszerzenia porządku obrad o:
pkt 19 Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony 
dła Powiatu Sierpeckiego” dla Pana Henryka Dymek.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (2)



Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek

Przewodniczący Rady poinformował, iż dotychczasowe oznaczenie punktów 16, 17, 18 
otrzymują odpowiednio punkty 20,21,22.

Porządek obrad po zmianie przedstawiał się następująco:
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.
2. Przyjęcie Protokołów z: obrad sesji Nr LVI.2022 z dnia 29 grudnia 2022 r., obrad sesji 
nadzwyczajnej Nr LVII z dnia 18 stycznia 2023r.
3. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Sierpcu z dnia 
28 grudnia 2022r.
4. Ustalenie porządku obrad.
5. Informacje Przewodniczącego, Przewodniczących Komisji i oświadczenia 
Przewodniczących Klubów.
6. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.
7. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Sierpeckiego 
za rok 2022 r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawierania umów najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata części 
nieruchomości oddanej w trwały współzarząd Krytej Pływalni w Sierpcu.
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Powiatem Sierpeckim a Powiatem Płockim w zakresie powierzenia zadania organizacji 
publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu.
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 
nieruchomości w drodze darowizny.
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 
nieruchomości w drodze darowizny.
12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.
13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nieetatowego członka Zarządu
Powiatu w Sierpcu. £
14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.
15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023 rok.
16. Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Powiatu Sierpeckiego” dla Pani Ewy Danuty Nowakowskiej,
17. Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Powiatu Sierpeckiego” dla Pana Wojciecha Szablewskiego.
18. Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Powiatu Sierpeckiego” dla Pana Jerzego Branta.
19. Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Powiatu Sierpeckiego” dla Pana Henryka Dymek.
20. Wnioski i oświadczenia radnych.
21. Sprawy różne.
22. Zamknięcie obrad.
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Ad. pkt 5.
Informacje Przewodniczącego, Przewodniczących Komisji i oświadczenia
Przewodniczących Klubów.
Przewodniczący Rady przedstawił pisma, które wpłynęły do Biura Rady:
1) Stanowisko Radnych Rady Powiatu Sierpeckiego w sprawie szpitala /Stanowisko 
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.
2) Informacja prasowa w sprawie oddziałów ginekologiczno -  położniczych /informacja 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/..
3) Wniosek o udzielenie wsparcia z Funduszu rozwoju przewozów
autobusowych /wniosek stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.
4) Informacja „Bezrobocie w Powiecie Sierpeckim według stanu na dzień 31 grudnia 
2022 r. /informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.
5) Zawiadomienie o badaniach nadzorczych uchwał Rady Powiatu
Sierpeckiego /zawiadomienie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.
Głos zabrał Pan Wojciech Rychter -  Przewodniczący Komisji stałej Rady Powiatu, 
który poinformował, iż w dniu 26 stycznia 2023 r. odbyło się posiedzenie Komisji Stałych 
Rady Powiatu. Zgodnie z porządkiem posiedzenia członkowie Komisji zapoznali się ze :
- Sprawozdaniem z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 
Sierpeckiego za rok 2022 r;
- Sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 
mianowanych i dyplomowanych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Powiat Sierpecki w roku 2022.
Ponadto pozytywnie zaopiniowano następujące projekty uchwał:
- w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawierania umów najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata części nieruchomości 
oddanej w trwały współzarząd Krytej Pływalni w Sierpcu.
- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Sierpeckim 
a Powiatem Płockim w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego transportu 
zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu.
- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności nieruchomości w drodze 
darowizny.
- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności nieruchomości w drodze 
darowizny.
- w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.
- w sprawie rozpatrzenia skargi na nieetatowego członka Zarządu Powiatu 
w Sierpcu.
- zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Sierpeckiego na lata 2023-2035.
- zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Sierpeckiego na 2023 rok. 
Członkowie Komisji Stałej pozytywnie zaopiniowali oświadczenia:
- w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla Powiatu Sierpeckiego” dla 
Ewy Danuty Nowakowskiej.
- w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla Powiatu Sierpeckiego” dla 
Wojciecha Szablewskiego.



- w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla Powiatu Sierpeckiego” dla 
Jerzego Branta.
- w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla Powiatu Sierpeckiego” dla 
dr Henryka Dymek.

Głos zabrał Pan Zbigniew Kopczyński -  Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków 
i Petycji poinformował, iż 9 stycznia 2023 r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji, na której zostały rozpatrzone dwie skargi. Dodał, iż wymienione 
wcześniej skargi będą przedmiotem obrad sesji.
Pytań nie było.

Ad. pkt 6.
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
Pan Starosta przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 8 do protokołu.
Radny Pan Paweł Pakieła powiedział, iż pytanie dotyczy zdania ze 
sprawozdania „Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie aneksu nr 1/2023 do umowy
0 dofinansowanie kosztów utworzenia działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej”.
Zapytał na co dofinansowanie w aneksie? V
Pan Starosta odpowiedział, że jest to związane z rosnącymi kosztami, a po stronie 
Powiatu jest 10% dotacji.
Radny Pan Zbigniew Kopczyński w imieniu mieszkańców zapytał, na jakim etapie jest 
przekazanie oddziałów szpitala? Stwierdził, iż zabrakło tej informacji w sprawozdaniu.
Pan Starosta odpowiedział, że z wypowiedzi Pana Dyrektora i z informacji która pojawiła 
się na stronie szpitala, remont jest zakończony. Nadmienił, iż mogą jakieś drobne rzeczy 
być robione, ale było generalne sprzątanie. Dodał, iż oddział ginekologiczno - położniczy 
jest cały czas doszlifowywany. Jeżeli są wykonywane gładzie to pył będzie i trzeba go 
sprzątać.
Radny Pan Zbigniew Kopczyński zapytał ponownie na jakim to jest etapie. Dodał, iż 
odziały miały być otwarte od 15 stycznia, a jest sprzątanie.
Pan Starosta powiedział, iż jest informacja od Pana Dyrektora, że jest to zrobione. 
Ogłosił konkurs na pediatrów i z tego co jest mu wiadomo z tego konkursu nikt nie został 
wyłoniony. Dodał, że są prowadzone dodatkowo rozmowy, po tym czy ten konkurs j e £  
ogłoszony czy nie. Deklarował również Dyrektor, że prowadzi rozmowy. Nadmienił, iż 
również prowadzi rozmowy z lekarzami i nie może dać stu procentowej gwarancji, że 
z jego rozmowy wyniknie, że lekarze przyjdą. Stwierdził, że sytuacja z pediatrami jest 
taka jaka jest i jest to pokłosie z zaszłości sprzed dekady. Stwierdził, że po ukończeniu 
studiów trzeba jeszcze zdobyć pewne umiejętności, a głównie chodzi o specjalizację. 
Nadmienił, iż pracują nad tym, aby ten oddział przywrócić i prędzej czy później on będzie 
przywrócony. Pan Starosta powiedział, iż Pan Dyrektor przedstawił pismo, że te oddziały 
mogą być zawieszone i wyraził na to zgodę Wojewoda w porozumieniu z konsultantami 
wojewódzkimi, odnośnie pediatrii, położnictwa i w uzgodnieniu ze szpitalem, który 
ewentualnie, gdyby zaistniała taka potrzeba, przyjmie małego pacjenta. Jest taka formuła
1 taka ścieżka podjęta i nie może być tak, że gdyby wynikła taka potrzeba, że ktoś 
zostanie bez opieki. Powiedział, iż często bywa w szpitalu i na NPL i obserwuje tą 
sytuację, jak się to wszystko odbywa i rzeczywiście przychodzą mamy z dziećmi i nie 
było tak, aby któryś lekarz odmówił pomocy. Uważa, że mogły się zdarzyć jakieś sytuacje 
jednostkowe, że pojechał ktoś z dzieckiem do szpitala i okazało się że szpital jest
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zapełniony. Uważa, że może nie dokonano staranności i lekarz nie zadzwonił i nie zapytał, 
ale nie wie, czy jest to jego rola. Stwierdził, że lekarze nie odmawiają pomocy i sam był 
świadkiem zdarzenia i wszystko zostało zrobione jak trzeba. Uważa, że czasami decyzje 
są po stronie rodziców i uważają, że pomoc jest niewystarczająca, to udają się w inne 
miejsce. Dodał, iż na obecną chwilę w części ginekologiczno - położniczej jest końcówka 
prac remontowych, a oddział pediatryczny ma być już skończony.
Radny Pan Jarosława Ocicki powiedział, że powinien być skończony do 15 stycznia.
Pan Starosta odpowiedział, że tak jest. Obecnie trwa sprzątanie.
Radny Pan Wojciech Rychter jako Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych 
zaproponował, aby po obradach sesji Radni mogli zobaczyć te inwestycje, które są 
wykonywane i na jakim są one etapie.
Przewodniczący Rady uważa, że Radni będą zainteresowani tą propozycją.
Radny Pan Zbigniew Kopczyński powiedział, że jego pytanie było krótkie, na jakim 
etapie jest przywrócenie oddziałów. Stwierdził, że remont miał być zakończony do 
15 stycznia, a informacje docierają takie, że zamiast reaktywować oddziały nadal 
kontynuowany jest proces zwalniania osób, które zatrudnione są na etatach 
pielęgniarskich, jak również nie przedłużane są umowy, które były zawierane do tej pory 
i z dniem 31 stycznia są rozwiązywane umowy . Jeżeli obecnie nie bierze się pod uwagę 
nowego personelu, który będzie potrzebny, to uważa się , że etap reaktywacji oddziałów 
jest prowadzony w odwrotnym kierunku. Uważa, że jeżeli doprowadzi się do zwolnienia 
obsługi personelu medycznego i nie medycznego oddziałów, to lekarza będzie oddział 
miał, a będzie się szukać pielęgniarek i dalej oddział nie będzie mógł funkcjonować. 
Powiedział, że nie rozumie, czy reaktywuje się oddziały, czy się je zamyka, czy zwalnia 
się, czy szuka?
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, że na oddział pediatryczny i położniczy 
pozyskano środki w kwocie 2.500.000 zł. W sprawozdaniu finansowym szpitala, było 
wykazane, że na oddział położniczy szpital z własnych środków, który nie miał na wypłaty 
zaoferował 400.000 zł na remont. Nadmienił, iż kiedyś powiedział na tej sali, że był na 
oddziale pediatrycznym, przed sesją i tam się nic nie działo. Pan Dyrektor powiedział, że 
szuka wykonawcy, a do 15 stycznia miało to być wszystko wykonane i oddział miał 
funkcjonować. Uważa, że jak ktoś ogłasza konkurs w intemecie, to mu się wydaje, że to 
konkurs na mis piękności. Zapytał, jaki konkurs można ogłosić na pediatrów, jeżeli nie ma 
lekarzy i trzeba się o nich starać i jeździć. Stwierdził, że to powinno być zrobione, jak był 
wykonywany remont, żeby lekarze byli już 15 stycznia i zaczął działać oddział 
pediatryczny czy położniczy. Stwierdził, że nic się nie dzieje i jest cisza. Otrzymał 
informacje, że przedwczoraj było gruntowe sprzątanie, bo się okazało, że Radni mieli 
jechać po Komisji. Stwierdził, że nie widzi sensu działania menadżerskiego, że ktoś coś 
robi nie mając lekarza tylko ogłasza, że jest oddział pediatryczny wyremontowany 
i prawie działa i Radni dowiadują się z intemetu. Powiedział, że był jego komentarz, że 
łóżko, które było zasikane było na zdjęciu. Stwierdził, że tam nie było żadnego remontu, 
bo remont był dawno i to co powiedział na Komisji, że czerwony fotel, który tam jest, był 
przekazany od Owsiaka z Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Dodał, że ostatnio ten 
fotel widział w telewizji, jak Owsiak na takim podobnym siedział. Stwierdził, że to 
wykonane było już dawno, a podaje się jako oddział wyremontowany. Uważa, że trzeba 
było dawno jechać do szpitala i ma nadzieję, że dziś pojadą i ma nadzieję, że ich 
wpuszczą.
Pan Skarbnik powiedział, że 2.5 min zł to nie są środki z budżetu Powiatu.



Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, iż mówił, że są to pozyskane środki. Zapytał, 
czy jest więcej, czy mniej pozyskanych środków?
Pan Skarbnik powiedział, że 2.5 min zł są to środki pozyskane od Wojewody, o czym 
wielokrotnie informował, że te środki mają być przeznaczone na poprawienie 
infrastruktury tlenowej. Dodał, iż Pan Dyrektor szpitala przedstawiał informację w tym 
temacie.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, że Pan Skarbnik go nie słucha. Powiedział, czy 
pozyskane środki to kwota jest 2.5 min. zł, czy jest mniej czy więcej. Powiedział, również 
o kwocie 400.000 zł, które zostały wyłożone z budżetu szpitala i o to tylko pytał. Nie że 
środki były z Powiatu tylko powiedział z pozyskanych środków, czy jest to 2.5 min zł na 
remont oddziału pediatrii i położniczego.
Pan Skarbnik odpowiedział, że 2.5 min. zł jest to kwota od Wojewody.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, że 2.5 min. zł plus 400 tyś zł to na te dwa 
oddziały na remont około 3 min. zł. Stwierdził, że tak rozumie, bo mówi się, że pozyskane 
środki były na remont. Stwierdził, że około 3 min. zł jest przeznaczone na remonty 
oddziału pediatrii i położniczego i wspomnianego tlenu.
Przewodniczący Rady uważa, że będzie dobrym pomysłem, aby Pan Dyrektor 
uszczegółowił na co te środki zostały wydatkowane i w jakich kwotach. ^
Radny Pan Kamil Różański zwrócił się do radnego Pana Ocickiego, który powiedział, że 
skomentował post. Oznajmił, iż post został udostępniony przez niego i chciałby 
odpowiedzieć, ponieważ pozwolił sobie sprawdzić i jest to koc, który tak wygląda.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, dla Pana to jest koc. Stwierdził, że widział różne 
rzeczy.
Przewodniczący Rady zamknął dyskusje.

Ad. pkt 7.
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 
Sierpeckiego za rok 2022 r. sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż sprawozdanie otrzymali Radni w materiałach na 
sesję, który był przedmiotem obrad Komisji Stałej Rady Powiatu.
Na sali obrad była obecna Pani Agnieszka Solka -  pracownik Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego i Obrony Cywilnej. ^
Pytań nie było.

Ad. pkt 8.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawierania umów najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata 
części nieruchomości oddanej w trwały współzarząd Krytej Pływalni w Sierpcu. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, który był przedmiotem obrad Komisji Stałej Rady Powiatu.

Radny Pan Zbigniew Kopczyński powiedział, że temat był omawiany na Komisji stałej. 
Poprosił, aby Pan Starosta zlecił wyznaczenie oznakowań właściwych miejsc 
parkingowych i żeby zaistniało to w jak najszybszym terminie.
Radny Pan Jarosław Ocicki poprosił o 5 minut przerwy.
Przewodniczący Rady odpowiedział, że po głosowaniu ogłosi przerwę.
Pytań nie było.
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Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawierania umów najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata części 
nieruchomości oddanej w trwały współzarząd Krytej Pływalni w Sierpcu.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA  (15)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek 

Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ Nr 327.LVIII.2023

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawierania umów najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata części nieruchomości 
oddanej w trwały współzarząd Krytej Pływalni w Sierpcu /uchwała stanowi załącznik 
nr 9 do niniejszego protokołu//.

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady LYIII sesji Rady Powiatu w Sierpcu.

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Powiatem Sierpeckim a Powiatem Płockim w zakresie powierzenia zadania 
organizacji publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu. 
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, który był przedmiotem obrad Komisji Stałej Rady Powiatu.
Pan Starosta powiedział, że Powiat Sierpecki uruchomił osiem linii transportu 
publicznego dla społeczeństwa powiatu sierpeckiego. Dodał, że jest to pierwsza linia, 
którą Powiat chciałby uruchomić między powiatami, czyli między powiatem sierpeckim 
a powiatem płockim. W związku z powyższym potrzebna jest również zgoda powiatu 
płockiego, żeby mogło to zafunkcjonować. Dodał, że zgoda została wyrażona przez 
powiat płocki, ale należy zdawać sobie sprawę z tego, że środki Wojewody są 
ograniczone, ponieważ pierwszeństwo do korzystania mają gminy. Uważa, że połączenie, 
które zostało przedstawione na Komisji jest bardzo dobrym połączeniem, ponieważ bardzo 
dużo osób korzysta z tej linii. Nadmienił, iż linia byłaby obsługiwana dwa razy w ciągu 
dnia i zaczynałaby się przystankiem w Sierpcu na ul. Konstytucji, a zakończenie przy 
szpitalu na Winiarach w Płocku, przejeżdżając przez wymienione miejscowości na 
Komisjach. Dodał, iż po stronie Powiatu jest 10% kosztu utrzymania tej linii, a koszt) 
utrzymania linii liczone są na kwotę ponad 145 tys. zł rocznie. Koszty Powiatu 14.500 z;

Ad. pkt 9.

rocznie.



Radny Pan Zbigniew Kopczyński zapytał o koszt biletu z Sierpca do szpitala na 
Winiarach w Płocku.
Pan Starosta odpowiedział, że nie analizował tego w ten sposób. Uważa, że będą to 
podobne stawki jak na innych liniach. Stwierdził, iż aby przyciągnęło pasażerów, to nie 
można operować dużymi kwotami. Nadmienił, iż wystąpił przewoźnik, który obsługuje 
linie szkolne jak i dodatkowe przewozy na terenie powiatu sierpeckiego.
Wicestarosta dodał, iż dużo starszych osób korzysta z tych linii, którzy nie mają własnych 
samochodów, jak również emerytów. Uważa, że nie można wygórować cen biletów na tej 
linii.
Więcej pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Powiatem Sierpeckim a Powiatem Płockim w zakresie powierzenia zadania organizacji 
publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 #

Wyniki imienne:
ZA (15)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek 

Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ Nr 328.LVIII.2023

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatei^ 
Sierpeckim a Powiatem Płockim w zakresie powierzenia zadania organizacji 
publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu /uchwała stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 10.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 
nieruchomości w drodze darowizny.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, który był przedmiotem obrad Komisji Stałej Rady Powiatu.
Głos zabrał Pan Starosta. Podziękował Radnym Rady Miasta, Panu Burmistrzowi i Panu 
Wiceburmistrzowi za uzyskanie dostępu z ul. Kopernika do ul. Świętokrzyskiej. 
Nadmienił, iż zostało takie porozumienie wypracowane między Radami. Uważa, iż 
usprawni to komunikację i bezpośredni dostęp do ul. Kopernika. Dodał, iż najważniejsze 
że jest to porozumienie i owocem porozumienia jest darowizna Gminy Miasto dla
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Powiatu. Dodał, iż w następnym punkcie jest kolejna darowizna od Gminy Gozdowo, 
która jest związana z drogą relacji Bonisław -  Gozdowo, a zwłaszcza ze skrzyżowaniem 
w pobliżu m. Gozdowo, gdzie te grunty będą przekazywane. Dodał, iż porządkowane są 
pewne rzeczy i w pierwszym przypadku związane z inwestycją dość szczególną, poprzez 
rozbudowę budynku na ul. Kopernika. Nadmienił, że rozbudowane jest drugie tyle 
budynku, który już wcześniej funkcjonował i prace postępują. Uważa, że doprowadzi się 
do tego, aby było łatwiej funkcjonować mieszkańcom, jak również usprawni to wszystkim 
pracę.
Radny Pan Jan Laskowski zapytał, czy jest wyrysowany korytarz, jak ta droga będzie 
przebiegała. Nadmienił, iż w tym miejscu przebiegał odpływ wody ze starego basenu 
i żeby się nie okazało, że będzie to kosztowna sprawa. Poprosił, aby to sprawdzić, 
ponieważ jak Starostwo przejmowało część działki za budynkiem na ul. Kopernika od 
Pana Burmistrza celem poszerzenia budynku, to wcześniej był kolektor odpływu wody ze 
starego basenu i urządzenia wszystkie pozostały. Powiedział, że nie jest przeciwny, ale 
poprosił o sprawdzenie tego korytarza, czy nie ma czegoś pod ziemią, żeby nie było spraw 
kosztownych związanych z budową drogi.
Pan Wicestarosta powiedział, że takie spotkania są dobre, aby wszystkie problemy 
wspólnie rozwiązywać. W okresie wcześniejszym jeszcze przed podziałem, Miasto 
wykonywało mapy z których wynikało, że uzbrojenie było widać, ale głównego kolektora 
nie ma. W chwili obecnej posiada to projektant do przygotowania koncepcji przebiegu 
drogi. Nadmienił, iż zwróci się do Pana projektanta niech na to zwróci uwagę i uzyska jak 
najwięcej informacji w tej sprawie, ponieważ będzie to bardzo potrzebne przy realizacji 
projektu i realizacji zadania.
Więcej pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności nieruchomości 
w drodze darowizny.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek 

Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ Nr 329.LVIII.2023

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności nieruchomości w drodze 
darowizny /uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.



Ad. pkt 11.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 
nieruchomości w drodze darowizny.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, który był przedmiotem obrad Komisji Stałej Rady Powiatu.
Pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności nieruchomości 
w drodze darowizny.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA  (15)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławom^J 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek 

Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ Nr 330.LVII 1.2023

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności nieruchomości w drodze 
darowizny /uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 12.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu. ^
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, który był przedmiotem obrad Komisji Stałej Rady Powiatu, jak również był 
rozpatrywany przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.
Radny Pan Zbigniew Kopczyński -  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji poinformował, iż w dniu 9 stycznia 2023 r. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
po rozpatrzeniu i zapoznaniu się z materiałami w sprawie skargi wniesionej na 
nieetatowego członka Zarządu Powiatu Sierpeckiego przygotowała projekt uchwały, który 
był procedowany na posiedzeniu Komisji stałej. Radny odczytał treść uzasadnienia do 
projektu uchwały.
Dodał, iż skarga pozostaje bez rozpatrzenia z tego względu iż w polskich przepisach 
prawa nie ma sprecyzowanych przepisów dotyczących rozliczania radnego 
z wykonywanego przez niego mandatu radnego. Zacytował orzeczenie Sądu 
Administracyjnego „w orzecznictwie i w doktrynie jest powszechnie przyjęty pogląd, iż 
mandat radnego jest mandatem wolnym. Oznacza to, że w szczególności radny 
reprezentuje całą wspólnotę samorządową i wszystkich mieszkańców, a nie tylko swój
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komitet i ma prawo do wyrażania swoich opinii przekazanych przez wyborców”. W celu 
nieograniczania mandatu nie można radnego w jakikolwiek sposób ograniczać, iż 
sprzeczne byłoby to z różnymi doktrynami i zasadami funkcjonowania mandatu radnego. 
Podkreślił, iż ta skarga zostaje bez rozpatrzenia, odrzucona i nie będzie rozpatrywana. 
Ponadto druga skarga Pana Dariusza Twardowskiego członka Zarządu Powiatu na 
Dyrektora SPZZOZ w Sierpcu, Rada Powiatu w Sierpcu uznaje skargę za zasadną za 
zachowanie Dyrektora SPZZOZ w Sierpcu Pana Roberta Makówka podczas posiedzenia 
Zarządu Powiatu w dniu 1 grudnia 2022 r. i znieważenia Radnego Pana Dariusza 
Twardowskiego. Dodał, iż do projektu uchwały zostało dołączone uzasadnienie, w którym 
dokładnie sprecyzowano cały przebieg posiedzenia i słów, które zostały wypowiedziane 
przez Pana Dyrektora. Podkreślił, iż cały przebieg posiedzenia jest zarejestrowany na 
nośniku elektronicznym. Stwierdził, iż nie budziło to wśród członków Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji żadnych wątpliwości co do poprawności zapisów tego przebiegu plus 
wszystkich dokumentów przedstawionych. Jako członkowie Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji wnoszą o podtrzymanie propozycji przekazanej w przedstawionym projekcie 
uchwały, czyli uznania skargi za zasadną. Ponadto powiedział, że zachowanie Dyrektora 
SPZZOZ w Sierpcu i wypowiedzenie pod adresem członka Zarządu Powiatu Pana 
Dariusza Twardowskiego słowa, przede wszystkim niezależnie od funkcji jaką Pan 
Dariusz Twardowski pełnił, naruszają podstawowe zasady etyki przy wykonywaniu 
funkcji kierownika samorządowej jednostki organizacyjnej, nakazującej wykonywanie tej 
funkcji z poszanowaniem reguł współżycia społecznego, kultury osobistej oraz godności 
innych osób. Zachowanie Dyrektora stanowiło znieważenie osoby Pana Dariusza 
Twardowskiego poprzez skierowanie pod jego adresem słów powszechnie używanych za 
poniżające godność osobistą, pogardliwe i obrażające. Należy podkreślić, że zachowanie 
Dyrektora pozostało w związku z wykonywaniem przez Pana Dariusza Twardowskiego 
wynikające z omawianych przepisów o samorządzie powiatowym mandatu radnego. 
W związku z wykonywaniem mandatu radnego korzysta on z ochrony prawnej 
przewidzianej dla funkcjonariuszy publicznych. Poprosił o poparcie projektu uchwały. 
Pytań nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (14)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (3)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek, Mariusz Turalski

Rada Powiatu podjęła:



UCHWAŁA Nr 331.LVIII.2023
w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu /uchwała stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 13.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nieetatowego członka Zarządu 
Powiatu w Sierpcu.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, który był przedmiotem obrad Komisji Stałej Rady Powiatu, jak również był 
rozpatrywany przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.
Przewodniczący Rady powiedział, iż szczegółowo projekt uchwały zostały już 
omówiony w punkcie 12.
Pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nieetatowego członka Zarządu 
Powiatu w Sierpcu. \

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA  (14)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
NIEOBECNI (3)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek, Mariusz Turalski

Rada Powiatu podjęła: {
UCHWAŁA Nr 331.LVIII.2023

w sprawie rozpatrzenia skargi na nieetatowego członka Zarządu Powiatu w Sierpcu.

Ad. pkt 14.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, który był przedmiotem obrad Komisji Stałej Rady Powiatu.
Pan Skarbnik przedstawił zmiany jakie zachodzą w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035 oraz zmiany w budżecie na rok 2023. 
Przedstawione zmiany znajdują się w uzasadnieniu do projektów uchwał.

Radny Pan Kamil Różański powiedział, iż na rok 2023 zaplanowany budżet jest 
w kwocie 120 min. zł. Stwierdził, że budżet bardzo okazały, a w roku 2022 udało się 
wykonać szereg inwestycji, jak również na rok 2023 jest szereg zaplanowanych
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inwestycji. Uważa, że jest to zasługa Panów Starostów, Zarządu i Wysokiej Rady, ale 
przede wszystkim pracowników merytorycznych Starostwa i jednostek organizacyjnych. 
Nadmienił, iż od 1 stycznia 2023 r. wzrosła płaca minimalna o 480 zł, a od 1 lipca 2023 r. 
będzie o 590 zł. Rozumie, że ci pracownicy którzy byli na najniższej pensji to muszą mieć. 
Zapytał, co z pozostałymi pracownikami, czy takie podwyżki zaistnieją i od kiedy? 
Poprosił również, aby program dla Ochotniczych Straży Pożarnych kontynuować w roku 
bieżącym. Poprosił, aby tych środków nie wprowadzać zbyt późno, ponieważ są problemy 
z rozliczeniem, czy też dokonaniem zakupów. Uważa, że przy najbliższej sesji należy 
wprowadzić środki i umożliwić ich wydatkowania dla OSP.
Pan Starosta powiedział, iż współczynnik inflacji jest omawiany z Panem Skarbnikiem. 
Dodał, iż przewidziane są podwyżki, a podwyżki związane z podniesieniem najniższej 
krajowej są obligatoryjne. Dodał, iż przeprowadzono rozmowy z dyrektorami jednostek 
i dokonano podwyżek, natomiast w Starostwie nie ma problemu z najniższą krajową, bo 
z reguły te wynagrodzenia są znacznie wyższe i ten temat obecnie odłożono. Nadmienił, iż 
Rząd pracuje nad tym, aby od marca wprowadzić ustawowe rozwiązania związane z pracą 
w administracji i samorządzie. W związku z powyższym, aby te wszystkie sprawy 
zaistniały razem uznano, że mogą być podwyżki od lutego. Dodał, że jest to wszystko 
analizowane, ale na pewno jest to przewidziane, jak również już zaistniało w DPS, jak 
również w poszczególnych jednostkach. Dodał, iż nie zapomina się o pracownikach. 
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, iż cieszy się, że będą podwyżki dla 
pracowników. Zwrócił uwagę, że jeśli środki na OSP będą to dobrze, ale są jeszcze Koła 
Gospodyń Wiejskich. Uważa, że należy zabezpieczyć środki dla obu stowarzyszeń.
Radny Pan Jan Laskowski powiedział, że popiera OSP i popiera KGW. Uważa, że 
należy pomóc, jeżeli będą możliwości. Powiedział, żeby to jak najwcześniej uruchomić 
dlatego, że te środki będą spływały od Marszałka i w połączeniu ze wszystkimi środkami 
te organizacje mogły by dokonać zakupów z pożytkiem dla wszystkich, a dzięki dobrej 
współpracy z KGW można mieć poczęstunki przy organizowanych uroczystościach 
w ramach konkursów. Ponadto zapytał, na jakim poziomie Pan Skarbnik zaplanował 
podwyżki?
Pan Skarbnik odpowiedział, że zgodnie z wytycznymi Ministra Finansów podwyżki 
w budżecie obligatoryjnie zaplanowane zostały na poziomie 7,8%. Natomiast w mediach 
można się dowiedzieć, że są negocjacje ze związkami zawodowymi, natomiast w budżecie 
Powiatu przyjęto 7,8% dla pracowników sfery samorządowej.
Radny Pan Zbigniew Kopczyński powiedział, że w zasobach Powiatu są inne wspólnoty 
jak chociażby parafialne. Nadmienił, iż w Ligowie w kościele zostały poczynione pewne 
działania. Wspólnota doprowadziła dzięki księdzu Andrzejowi Zembrzuskiemu do dużej 
inwestycji. Dodał, iż Powiat nie dołożył grosza do tej inwestycji, a z tego co wie były 
kierowane prośby. Poprosił, aby w takich sytuacjach pomóc w ich realizacji. Stwierdził, 
iż Marszałek Struzik dołożył do inwestycji, a Powiat na chwilę obecną jeszcze nic. Uważa, 
że są to dobra kulturowe Powiatu i należy docenić i pomóc żeby to było. Dodał, że jest to 
jeden z najstarszych kościołów w rejonie oprócz drewnianego kościoła w Szczutowie 
i należałoby się przychylić do tej inwestycji.
Pan Starosta powiedział, że Rząd ogłosił program ochrony zabytków. Dodał, iż wszystkie 
zabytki są wpisane do rejestru gmin, ale jako powiat też może uczestniczyć w różnego 
rodzaju przedsięwzięciach. Nadmienił, iż w budżecie Powiatu zostały zarezerwowane 
środki na inwestycje przy kościele. Dodał, iż ksiądz przedstawił dokumenty i na jaki ce 
zostaną zrealizowane środki. Nadmienił, iż perełką powiatu sierpeckiego jest Klasztory



gdzie 15 sierpnia co roku przybywają pielgrzymki z różnych parafii. Wie, że siostry 
borykają się z różnymi problemami i jeżeli będzie to możliwe, to należy pomóc, jak 
również pomóc w innych kościołach. Dodał, iż inwestycje są bardzo kosztowne i z datków 
parafian można dużo rzeczy zrobić, jak również można skorzystać z innych dofinansowań. 
Podkreślił, iż te zabytki są wpisane do rejestru gmin, ale nie jest to przeszkoda, aby nie 
pomóc za pozwoleniem Rady Powiatu.
Pan Sebastian Szczypecki -  Wiceprzewodniczący Rady odniósł się do wypowiedzi 
poprzedników. Powiedział, iż Radny Kamil Różański poruszył bardzo ważną kwestię 
odnośnie najniższej płacy, która wzrosła i cała Rada jest za tym, aby pracownicy 
Starostwa Powiatowego i jednostek podległych zarabiali jak najwięcej. Dodał, iż Klub 
Radnych PSL przychyla się do wniosku, jak również o kontynuację dotacji dla 
Ochotniczych Straży Pożarnych. Uważa, że wszyscy Radni są za tym, ponieważ w roku 
ubiegłym wszyscy Radni głosowali nad tym projektem, który przeszedł jednogłośnie. 
Poprosił również o sprawne działanie w kierunku Kół Gospodyń Wiejskich. Ponadto 
zaprosił wszystkie organizacje pozarządowe z terenu powiatu sierpeckiego 
i przedstawicieli do składania wniosków w otwartym konkursie ofert, który został 
ogłoszony przez Starostwo Powiatowe w Sierpc. Dodał, iż została zwiększona kwota do 
160.000 zł. Poinformował również przedstawicieli organizacji Kół Gospodyń Wiejski*^ 
i Ochotniczych Straży Pożarnych że w niedługim czasie będzie otwarty konkurs ofert 
ogłoszony przez Urząd Marszałkowski Województwa Mazowieckiego w Warszawie. 
Dodał, iż dotacja wzrasta z kwoty 7 tyś zł do 10 tys. zł, na jedną organizację. Nadmienił, 
że w roku bieżącym dotację będą mogły korzystać nie tylko Koła Gospodyń Wiejskich, ale 
również jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych. Ponadto będzie ogłoszony konkurs dla 
KG W z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, gdzie również będzie można 
pozyskać środki w kwocie od 8 tyś zł do 10 tyś zł w zależności od liczby członków 
organizacji. Oprócz Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego i referatu 
Rolnictwa i Rozwoju Obszarów Wiejskich przewidziane zostało wsparcie dla KG W 
z terenu Województwa Mazowieckiego z Mazowieckiego Centrum Polityki Społecznej. 
Pani Elżbieta Bogucka wraz z dyrektorem Aleksandrem Komatowskim zaplanowali 
wsparcie w kwocie 10 tys. zł dla KG W. Poprosił o składanie wniosków i korzystanie 
z dofinansowań.
Radny Pan Jarosław Ocicki uważa, że należy w internecie umieścić miejsca składan^ 
wniosków. Ponadto powrócił do wypowiedzi w sprawie zabytków. Uważa, że jest to 
dziedzictwo Powiatu i o to należy dbać. Stwierdził, iż w roku 2008, kiedy Sierpc został 
Stolicą Kulturalną Mazowsza, wówczas można było pokazać tylko kościoły, dlatego 
w poprzednich latach były kierowane środki przez Radę Powiatu. Nadmienił, iż Klasztor 
otrzymał duże dotacje ze Starostwa i jak pamięta to ponad pół miliona w ciągu kilku lat. 
Również była przekazana dotacja na najstarszy kościół w Szczutowie w kwocie 30 tys. zł. 
Sądzi, iż na kościół w Ligowie też można przekazać jakieś środki na inwestycje. 
Wicestarosta powiedział, iż przedmówcy mówili o inwestycjach na kościołach. 
Nadmienił, iż na inwestycje przy kościele włożono duże środki. Jest ładne oświetlenie, 
które bardzo ładnie wygląda wieczorem.
Radny Pan Jan Laskowski powiedział, iż pierwsze dotacje żeby Klasztor mógł 
otrzymać, należało zgromadzić środki własne i wspólnie z Miastem dołożono do 
inwestycji. Dodał, iż zarządzającymi Klasztorem są siostry zakonne, które wnioskowały 
o środki na wykonywane inwestycje. Nadmienił, iż kilka lat była kontynuacja 
przekazywania środków i w sumie przekazano ich bardzo dużo. Wspomniał
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0 zabezpieczeniu wzgórza Loret, jak i wyremontowanym moście, odwodnieniu kościoła. 
Podejmowano również decyzję o zabezpieczeniu zabytkowego kościoła w m. Zawidz, 
ponieważ konserwator zabytków nie chce zgodzić się na jego rozbiórkę. Ponadto 
przekazano środki na kościół w m. Łukomie. Uważa, że kościół w Ligo wie jest kościołem 
wpisanym na listę zabytków, ponieważ jego obiekt jest tak duży, że mieści się w kategorii 
zabytkowej. Powiedział, że jeżeli proboszcz wystąpi z wnioskiem to należy przekazać. 
Nadmienił, iż na Klasztor jest systematycznie przekazywana kwota z Powiatu i Miasta. 
Stwierdził, że innych zabytków na terenie powiatu nie ma, są tylko kościoły.
Pan Starosta potwierdził, iż wcześniej były przekazywane środki. Nadmienił, iż obecnie 
jest rządowy program odbudowy zabytków, który daje duże możliwości, ponieważ 
dofinansowanie jest 98%, a 2% jest po stronie beneficjenta. Uważa, że należy robić 
wszystko, aby skorzystać z tego programu. Dodał, iż zabytki w większości są wpisane 
w rejestr gmin. Poinformował, iż dokonano zmian w ustawie o rządowym programie 
odbudowy zabytków, że powiaty mogą również wziąć udział. Uważa, że należy korzystać, 
czy to będzie Klasztor, czy kościół w Ligowie. Dodał, iż podał przykład Klasztoru, 
ponieważ jest to kościół i Klasztor, tam gdzie przebywają siostry. Nadmienił, iż część 
kościoła na wzgórzu Loret ma zmienione pokrycie dachowe, ale część nie ma
1 żeby przecieki nie spowodowały dewastacji kościoła. Stwierdził, że odwodnienia zostały 
zrobione, co zatrzymało osuwanie się skarpy. Ponadto powiedział, że jest temat związany 
z Opactwem Sióstr , czyli z budynkami w których siostry żyją i mieszkają. Uważa, że jest 
tam gorsza sytuacja jeżeli chodzi o dachy. Jeżeli pojawi się ciekawa perspektywa i powiat 
podoła złożyć wniosek i przygotować odpowiednią dokumentacje, jak również musi być 
wyrażona zgoda konserwatora zabytków.
Przewodniczący Rady powiedział, iż cieszy się, że są wsparcia Rady Powiatu dla 
organizacji pozarządowych, Ochotniczych Straży Pożarnych czy Kół Gospodyń 
Wiejskich. Uważa, że należy patrzeć z dumą, że te organizacje się rozwijają, że chętnie 
korzystają z dotacji.
Więcej pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.

Wyniki głosowanie:
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir Olejniczak, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian Szczypecki, Dariusz 
Twardowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jarosław Ocicki, Mariusz Turalski 1
NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek 1
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UCHWAŁĘ NR 332.LVIII.2023
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035 /uchwala stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu/

Ad. pkt 15.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023 rok.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach 
na sesję, który był przedmiotem obrad Komisji Stałej Rady Powiatu. Dodał, iż projekt 
uchwały został szczegółowo omówiony w poprzednim punkcie.
Pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023 rok. ( |

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Sławomir Olejniczak, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian Szczypecki, Dariusz 
Twardowski

Rada Powiatu podjęła:

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Jarosław Ocicki, Mariusz Turalski

NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek 
Rada Powiatu podjęła:

UCHWAŁĘ NR 333.LVIII.2023
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Sierpeckiego na 2023
rok łuchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 16.
Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Powiatu Sierpeckiego” dla Ewy Danuty Nowakowskiej.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt oświadczenia otrzymali Radni 
w materiałach na sesję, który był przedmiotem obrad Komisji Stałej Rady Powiatu. 
Przewodniczący Rady powiedział, że osiągnięcia Pani Ewy Danuty Nowakowskiej są 
bardzo ogromne. Uważa, że kto miał możliwość współpracy z Panią Ewą wie dokładnie.
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Pani Ewa Danuta Nowakowska pełniła funkcję dyrektora Liceum 
Ogólnokształcącego im. mjra Henryka Sucharskiego w Sierpcu w latach 
1998 - 2016. Jako Dyrektor szkoły była otwarta na wszelkie innowacje metodyczne 
i organizacyjne, dbała o podnoszenie jakości pracy szkoły, rozpoznawała 
możliwości edukacyjne uczniów i ich osiągnięcia. Placówka, którą kierowała 
w okresie swojej pracy, stwarzała uczniom warunki do wszechstronnego rozwoju na 
bardzo wielu płaszczyznach. Za swoją pracę zawodową Pani Ewa Danuta 
Nowakowska otrzymała następujące odznaczenia i nagrody:

1. Nagrodę Ministra Edukacji Narodowej (1991, 1998, 2003, 2006, 2010),
2. Nagrodę Mazowieckiego Kuratora Oświaty (1996, 2013),
3. Złoty Krzyż Zasługi (2012), Srebrny Krzyż Zasługi (1994),
4. Brązowy Krzyż Zasługi (1987),
5. Medal KEN (2008),
6. Nagrodę Starosty Sierpeckiego (1999, 2000, 2002, 2004, 2006, 2007, 2009),
7. Złotą Odznakę za zasługi dla Sportu (2008);
8. Dyplom Marszałka Województwa Mazowieckiego PRO MAZOVIA (2016),
9. Honorową Odznakę PCK III stopnia,
10. Medal Pamiątkowy Ruchu Honorowego Krwiodawstwa PCK „Twoja Krew 

Ratuje życie” (2007),
11. Medal „Zasłużony dla Miasta Sierpca (2022).

Ponadto Pani Ewa Nowakowska pełniła funkcję radnej Rady Miejskiej Sierpca 
IV kadencji, a obecnie jest radną Rady Powiatu Sierpeckiego.
Pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla Powiatu 
Sierpeckiego” dla Ewy Danuty Nowakowskiej.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:

ZA (14)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Jarosław Ocicki, Sławomir Olejniczak, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian Szczypecki, Mariusz 
Turalski, Dariusz Twardowski

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ewa Nowakowska 
NIEOBECNI (2)

Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek



Rada Powiatu podjęła
OŚWIADCZENIE Nr 14.LVIII.2023

w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla Powiatu Sierpeckiego” dla
Ewy Danuty Nowakowskiej /oświadczenie stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu/.

Ad. pkt 17.
Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Powiatu Sierpeckiego” dla Wojciecha Szablewskiego.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt oświadczenia otrzymali Radni 
w materiałach na sesję, który był przedmiotem obrad Komisji Stałej Rady Powiatu.
Pani Małgorzata Korpolińska -  Wiceprzewodnicząca Rady powiedziała, że Pan 
Wojciech Szablewski jest znaną postacią i całe swoje życie zawodowe związał ze sportem 
jako nauczyciel wychowania fizycznego, a potem ponad 20 lat był dyrektorem Szkoły 
Podstawowej w Borkowie Kościelnym. Od najmłodszych lat związany Ludowy Zespołem 
Sportowym, a obecnie przewodniczący LZS. Organizator wielu uroczystości i imprez 
sportowych na terenie powiatu sierpeckiego i nie tylko. Trzykrotnie pełnił funkcję 
radnego: Rady Miasta i Gminy Sierpc i Rady Gminy Sieipc. £
Wicestarosta dołączył do słów Pani Wiceprzewodniczącej i dodał, że z Panem 
Wojciechem Szablewskim współpracują razem na tym obszarze i w tej płaszczyźnie od 
wielu lat. Dodał, że jest w LZS i z LZS żyje. Uważa, że ta osoba zasługuje na to 
wyróżnienie swoją postawą w stosunku do dzieci, a zwłaszcza najmłodszych dzieci, gdzie 
się zajmuje i organizuje wydarzenia sportowe, a także jest chętny do pomocy, zawsze miły 
i przyjazny do ludzi. Dodał, iż wniosek w pełni popiera.
Pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla Powiatu 
Sierpeckiego” dla Wojciecha Szablewskiego..
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski 
NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek

Rada Powiatu podjęła
OŚWIADCZENIE Nr 15.LVIII.2023

w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla Powiatu Sierpeckiego” dla 
Wojciecha Szablewskiego /oświadczenie stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu/.
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Ad. pkt 18.
Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Powiatu Sierpeckiego” dla Jerzego Branta.
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt oświadczenia otrzymali Radni 
w materiałach na sesję, który był przedmiotem obrad Komisji Stałej Rady Powiatu.
Pan Starosta przedstawił biografię Pana Jerzego Branta. Powiedział, iż Pan Jerzy Brant 
przybył do Sierpca z Elbląga, gdzie założył rodzinę. Od roku 1980 roku pracował 
w Fabryce Maszyn Żniwnych w Płocku, w której był członkiem Komitetu 
Założycielskiego NSZZ Solidarność. Od 15 października został oddelegowany jako 
pierwszy urzędujący członek do pełnienia obowiązków w Prezydium Komisji Zakładowej. 
Całe swoje życie poświęcił Solidarności, obecnie jest Przewodniczącym Związku 
Emerytów Solidarności w strukturach Sierpeckiej Mleczarni. Ponadto był internowany, 
przebywał w obozie w Czerwonym Borze w warunkach dosyć trudnych. Opisane jest to 
m. in. przez różnego rodzaju publikacje, książki, opracowania m. in. bibliografia:- Bożko 
M., Czerwony Bór. Polski Gułag ’82, „Dziennik Wschodni”, 8 II 2007.- Dąbrowski M., 
Wojskowe Obozy Specjalne 1982-1983, Lublin 2013. Piotrowski P., Kompanie połowę 
w „ludowym” Wojsku Polskim jako forma represji politycznych. Zarys problemu, „ZHW” 
2010. Obecnie dostęp do informacji poprzez działanie IPN i wiedzę na temat tych osób 
jest znacznie większa, ponieważ nie wszystkie materiały zostały zniszczone i są 
skrupulatnie opisane. Dotychczas otrzymane nagrody przez kandydata:
1. Decyzją Prezydenta RP z dnia 29.02.2012r. za zasługi w działalności na rzecz 
niepodległości i suwerenności Polski oraz respektowanie praw człowieka w PRL został 
odznaczony Krzyżem Wolności i Solidarności.
2. 13.11.2015r. wyrokiem Sądu Okręgowego w Płocku, na podstawie art. 8a ust. 1 i 2, 
art. 13 ustawy z dnia 23.02.199lr. o uznaniu za nieważne orzeczeń wydanych wobec osób 
represjonowanych, za działalność na rzecz niepodległego bytu państwa polskiego, 
otrzymał zadośćuczynienie za krzywdy wynikające z tytułu prześladowania.
3. Decyzją Szefa Urzędu do Spraw Kombatantów i Osób Represjonowanych, 29.02.2016r. 
otrzymał status osoby represjonowanej z powodów politycznych oraz otrzymał 
legitymację i odznakę „Zasłużony dla Niepodległości”.
Uważa, że jest to jedna ze znaczących osób życia wielomilionowej Solidarności naszego 
kraju, a w tym przypadku naszego regionu, naszego miasta. Pan Jerzy był inwigilowany 
i rozpracowywany operacyjnie przez urzędy w Płocku, jak również w Sierpcu. Oby nigdy 
więcej takich sytuacji, oby ta nasza Polska funkcjonowała w takim wymiarze jak się dzieje 
na zachodzie.
Pytań nie było.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla Powiatu 
Sierpeckiego” dla Jerzego Branta..
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne: 
ZA (14)
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Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Dariusz Twardowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mariusz Turalski

NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek 

Rada Powiatu podjęła
OŚWIADCZENIE Nr 16.LVIII.2023

w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla Powiatu Sierpeckiego” dla 
Jerzego Branta /oświadczenie stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 19.
Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla 
Powiatu Sierpeckiego” dla dr Henryka Dymek. 0
Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt oświadczenia otrzymali Radni 
w materiałach na sesję, który był przedmiotem obrad Komisji Stałej Rady Powiatu.
Radny Pan Jan Laskowski powiedział, iż chciałby poprzeć wniosek, który został 
złożony o nadanie tytułu Zasłużonego dla Powiatu Sierpeckiego dla dr Henryka Dymka. 
Dodał, że jest to mieszkaniec Sierpca, który posiada odpowiedni wiek i jest doktorem 
nauk pedagogicznych. Jest to osoba, która pracowała w wielu szkołach powiatu 
sierpeckiego. Pełnił różne funkcje jak również udzielał się społecznie w Towarzystwie 
Naukowy w Sierpcu i w Płocku. Jest to osoba spokojna, życzliwa zawsze służąca pomocą 
i wsparciem. Posiada wiele odznaczeń i wyróżnień. Uważa, że ten tytuł trafi w dobre ręce 
i doktorowi Panu Henrykowi należy się, za to co dla Powiatu Sierpeckiego przez te swoje 
długie życie zrobił.
Pytań nie było

Głosowano w sprawie: ^
Podjęcie oświadczenia w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla Powiatu 
Sierpeckiego” dla dr Henryka Dymek.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (15)
Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Jan Laskowski, Ewa Nowakowska, Jarosław Ocicki, Sławomir 
Olejniczak, Paweł Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter, Sebastian 
Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz Twardowski

NIEOBECNI (2)
Juliusz Gorzkoś, Sławomir Krystek
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Rada Powiatu podjęła
OŚWIADCZENIE Nr 17.LVIII.2023 

w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla Powiatu Sierpeckiego” dla 
dr Henryka Dymek /oświadczenie stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 20.
Wnioski i oświadczenia radnych.
Radny Pan Wojciech Rychter powiedział, że przygotował ustną interpelację i poprosił, 
aby Pan Starosta przekazał na ręce Pana Dyrektora, żeby na Komisji można przekazać te 
informacje. Od kiedy będzie funkcjonował oddział pediatryczny, żeby się dyrektor 
określił. Nadmienił, iż znalazł notatkę z 2012 r. gdzie organizowano zbiórkę charytatywną 
Mały wolontariat z pomocą dla chorych swoich przyjaciół. Powiedział, iż zebrano 12 tys. 
zł dla oddziału pediatrycznego na zakup sprzętu na ten oddział. Nadmienił, iż mieszkańcy 
miasta i powiatu sierpeckiego pytają się co dalej ze szpitalem. Ponadto zapytał, kiedy 
będzie zakończony remont oddziału położniczego, czy w szpitalu jest radiolog, jeżeli nie 
ma to jaka firma opisuje wszystkie wyniki, które są wykonywane w szpitalu, jakie są 
poradnie specjalistyczne i czy będzie stomatolog w 2023 r. Ponadto powiedział, że 
w gminnych POZ są stomatolodzy, są specjaliści, a tu jest problem. Poprosił o odpowiedzi 
od Pana Dyrektora na te pytania, żeby cała Rada i Komisja Spraw Społecznych wiedziała 
jakie są perspektywy dotyczące szpitala.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, iż słuchy dochodzą, że nie było możliwości 
wykonania badania USG pacjentowi i został skierowany do Płocka. Stwierdził, że 
w szpitalu nie ma fachowców, którzy zrobili by USG czy dopiera, tylko ktoś przyjeżdża 
raz na miesiąc czy dwa tygodnie. Uważa, że jest problem ponieważ pacjentów wysyła się 
do Płocka.
Radny Pan Zbigniew Kopczyński złożył ustną interpelację i poprosił o przedstawienie 
informacji na temat liczby zatrudnionych na poszczególnych zawieszonych oddziałach 
osób z podziałem na dzień dzisiejszy i zgodnie z wymaganiami. Jakie wymagania stawiają 
przepisy, jeżeli chodzi o zatrudnienie na danych oddziałach z podziałem na lekarzy, 
pielęgniarki i obsługę poza medyczną?
Przewodniczący Rady powiedział, iż powyższe pytania zostaną przygotowane 
i przekazane do odpowiedniego wydziału.
Pan Starosta odniósł się do wypowiedzi Radnego na temat środków od Wojewody, żeby 
nie wybrzmiało tak, że środki od Wojewody zostały przekazane w kocie prawie 3 min. zł. 
Powiedział, iż środki w kwocie 2.5 min. zł zostały przeznaczone ze środków 
pocovidowych na wymianę instalacji tlenowej w całym szpitalu tj. instalacja i część 
z reduktorami, które rozdzielają tlen. Mówił również w tym temacie Pan Wicestarosta, że 
chodziło o stopniowanie średnic przewodów przez które przepływa tlen. Przy dużych 
poborach tlenu, tak jak to było w czasie covidu wymyślono technologię odtajania tego 
zbiornika z uzgodnieniem z firmą, która montowała zbiornik i jakoś się to odbywało. 
Powtórzył, iż te środki zostały pozyskane na wymianę rur tlenowych w całym szpitalu, 
a dodatkowo dyrektor przeznaczył środki z budżetu szpitala na remont części 
ginekologiczno -  położniczej. Uważa, że może to zaowocować, ponieważ w Sejmie 
prowadzone są prace, jak również zostaną podjęte ustawy, czy propozycje kierowane 
przez Ministerstwo Zdrowia związane nie tylko z jakością, ale i z podwyższeniem stawet
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na niektóre usługi. Nadmienił, iż Dyrektor idzie również w kierunku, aby zwiększyć 
wydajność pracy rezonansu z kontrastem.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, że oddział ginekologiczny był remontowany 
i jest w bardzo dobrym stanie i nie potrzebne były żadne remonty. Uważa, że jeżeli na 
same rurki 2.5 min. zł poszło, żeby ten tlen doprowadzić do wszystkich pomieszczeń, 
zapytał ile pieniędzy zostało przekazane na oddział położniczy i na oddziały pediatryczny 
z czego wiemy, że to środki własne szpitala. Nadmienił, iż zaznaczył jedno, jeżeli szpital 
daje środki na remont 400 tys. zł, a za chwilę mówi, że brakuje 800 tys. zł na wypłaty 
pracownikom to nie rozumie. Uważa, że jeżeli ktoś nie ma środków na wydatki bieżące, to 
nie daje na remonty. Ponadto nie wie dokładnie ile z pieniędzy pozyskanych, a było 
mówione, że 2.5 min. zł na rurki i wychodzi na to, że 500 tyś zł od Wojewody i 400 tyś zł 
ze środków własnych, czyli remont pediatrii i położnictwa będzie kosztować 900 tyś zł. 
Uważa, że Rada Powiatu przekazała środki i nie wie na co zostały przeznaczone. 
Stwierdził, że największy błąd jaki został popełniony było to, że zrobiono w 100% szpital 
covidowy, bo lekarze uciekli i dlatego nie ma pediatrii, położnictwa, a ginekologia 
pracuje, bo pracuje i z tego co wie też nie ma lekarzy i na dyżurze jest jedna pielęgniarka. 
Uważa, że to należy wszystko sprawdzić, bo jego zdanie nie zgodnie coś jest z prawem 
skoro jedna pielęgniarka ma pracować na całym oddziale. Stwierdził, że dostaje sy g n a^  
od ludzi, że dużo rzeczy jest nieprawidłowych, nie tylko to co wiedzą jako Radni, ale są 
niektóre rzeczy nieprawidłowe i nie chcą tego powiedzieć.
Przewodniczący Rady powiedział, iż po zakończeniu wszelkich remontów poprosi 
Dyrektora o dokładne pokazanie, co zostało zrobione i za jakie środki.
Więcej pytań nie było.

Ad. pkt 21.
Sprawy różne.
Przewodniczący Rady powiedział, że na Komisji Stałej została również omówiona 
sprawa dotycząca sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 
początkujących, mianowanych, dyplomowanych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez powiat sierpecki w 2022 r.
Przewodniczący Rady powiedział, iż na Komisji Pani Naczelnik szczegółowo omówiła 
sprawozdanie. ^
Pytań nie było.
Pan Wicestarosta poinformował, iż został ogłoszony przetarg na drogi 3742W 
z programu PROW na gminie Zawidz i Gm. Rościszewo otwarcie ofert 10 lutego 2023 r. 
W dniu dzisiejszym zostanie podany na stronie internetowej przetarg na 10 min. zł 
z Polskiego Ładu. Ponadto poinformował, iż jest to początek roku i okres składania 
wniosków i planowania inwestycji. Złożono wniosek na drogę z Funduszy Ochrony 
Gruntów Rolnych, jak również planowane jest skorzystanie z programu Inwestycje ważne 
dla województwa mazowieckiego. Przygotowywany jest wniosek na most i część drogi. 
Uważa, że wnioski należy składać i rozmowy są potrzebne i w tym celu był w Warszawie. 
Ponadto poinformował, iż szpital złożył wniosek z Programu rewitalizacja terenów 
zielonych na zieleń przed szpitalem. Wniosek pierwszą ocenę przeszedł. Korzystając 
z głosu podziękował Panu Marszałkowi oraz Panom Dyrektorom departamentu za 
życzliwe podejście i udzielanie informacji. Stwierdził, że to pomaga i cieszy się, że jest 
wspólny dialog i można coś mieć i coś uzyskać i później realizować inwestycje.
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Pan Starosta powiedział, że zastanawia go jedno dlaczego tak źle wypowiadamy się
0 sytuacji w szpitalu, o zakresie remontów i tego wszystkiego co chcemy tam zrobić. 
Dziś Pan Radny Jarosław powiedział taką przykrą rzecz, którą wyjaśniał Pan Kamil, jak to 
rzeczywiście wygląda. Stwierdził, że nie ma takich rzeczy jak obsikane pościele. Poprosił, 
aby pokazać pościel, która została przywieziona ze szpitala. Dodał, że Radni o swoich 
rzeczach tak źle mówią. Stwierdził, że to jest powiatowy szpital i muszą budować taką 
otoczkę w szpitalu, żeby nie było dziwnych niejasności, żeby stworzyć chęć pobytu 
w szpitalu, a jeżeli będziemy wypowiadać się w ten sposób, to nie dojdzie się do mądrych 
rozwiązań. Dziś szpital potrzebuje spokoju, nie jest mowa o dyrektorze, a chodzi o szpital
1 żeby pacjenci czuli się bezpiecznie. Uważa, że nie należy budować takich sformułowań, 
że jest obsikana pościel. Jest ona szara i tak wygląda.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, aby nie robić szoł, bo można wszystko 
przewidzieć.
Pan Starosta powiedział, że można tak mówić.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, że to, że radni mówią na tej sali prawdę 
i najpierw coś trzeba dobrze zrobić i nikt nie zarzuci nic. Jeżeli są niedociągnięcia, błędy, 
a dwa lata temu był jednym z najlepiej działających szpitali powiatowych i wszystko 
działało i naraz wszystko się urywa i pacjenci są wysyłani do Płocka i mówi się aby dać 
spokój i nic nie mówić. Stwierdził, że będzie to mówił dziesiątki razy, żeby mieszkańcy to 
słyszeli, bo oni się o to pytają. Dodał, iż pielęgniarki boją się o własną pracę i jeżdżą do 
pracy z Sierpca do Kraszewa, bo zostały zwolnione i Pan mówi, żeby zostawić spokój. 
Nadmienił, iż ten spokój słyszał dziesiątki razy na tej sali. Uważa, że najpierw trzeba 
zrobić porządek ze szpitalem, bo było wszystko na dobrej drodze, był dochód z tego 
szpitala. Zapytał, czy Pan Starosta się orientuje ile wynosi zadłużenie szpitala? 
Powiedział, że będą to miliony, zostały zamknięte różne oddziały, które przynosiły straty 
to przychód powinien być większy. Koszty się zmniejszyły to dochód powinien być 
większy. Stwierdził, że pokazano, że szpital przyniósł dochód 1.2 min. zł, ale jak się 
zamknęło oddział: ginekologia, położnictwo, pediatria i jak twierdzi Pan Dyrektor, że 
będzie to kosztować 8 min. zł. Nadmienił, iż wtedy kosztowało 1.2 min zł i jak się 
zamknęło oddziały to 1.2 min. zł było do przodu i wówczas pokazano zysk tego szpitala. 
Obecnie okazuje się, że są takie ogromne straty w ciągu paru miesięcy, gdzie od lipca 
powinno być wiadomo co będzie się działo, a przekazano informację we wrześniu, 
w październiku prosząc Radnych o kwotę 800 tys. zł dla szpitala. Nadmienił, iż 3 stycznia 
2023r. miała być następna sesja o przekazaniu następnej transzy o przekazaniu 800 tys. zł 
tylko szybko została odwołana, bo jakieś pieniądze wpłynęły z NFZ. Jeżeli w szpitalu tak 
się dzieje jak się dzieje, to już paru dyrektorów w życiu przeżył i nigdy tak się nie działo. 
Różni byli dyrektorzy, dobrzy, niedobrzy i nie mówi że, Pan Dyrektor też były złym 
dyrektorem, bo jakoś przez dwa lata funkcjonował ten szpital i było dobrze, a obecnie. Jak 
może nic nie mówić, jak ma telefony. Uważa, że to jest niemożliwe, żeby tak się działo 
w powiatowym sierpeckim szpitalu i ktoś przyjeżdża z NFZ i mówi, że położnictwo 
niepotrzebne, bo Płock jest bardzo dobrze rozwinięty. Stwierdził, że w jakim Płocku, to 
należy zamknąć całkowicie szpital, bo jest na Winiarach, a Winiary zamknąć, bo są Kliniki 
w Warszawie, a takie miasto jak Żuromin, który ma 9 tyś mieszkańców ma pediatrię, ma 
położnictwo, a był szpitalem, że jechał na takim deficycie, że był na wykończeniu, 
a obecnie Starosta Żuromiński się cieszy, bo jak w Sierpeckim szpitalu jest źle, to lekarze 
i pielęgniarki idą do Żuromina. Kiedyś był problem z pielęgniarkami i lekarzami! 
w szpitalu sierpeckim, obecnie nie było , zlikwidowano oddział i pielęgniarki nie wrócą.
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Stwierdził, że do tego co jest obecnie ani pielęgniarka ani lekarz nie przyjdzie, bo brak jest 
stabilizacji szpitala i nikt nie będzie ryzykował, że zostanie zwolniony.
Radny Pan Wojciech Rychter powiedział, że głównie Radzie chodzi o podstawową 
opiekę medyczną, żeby mieszkańcy miasta i powiatu sierpeckiego mieli gdzie pójść do 
specjalisty, z dzieckiem do pediatry, a nie szukać pomocy na zewnątrz. Pan Dyrektor 
powiedział, że NPL działa i jakaś pomoc doraźna jest. Uważa, że jeżeli trzeba dziecko 
położyć do szpitala, to jest problem i pacjenci są odsyłani od szpitala do szpitala z powodu 
braku miejsc. Stwierdził, że ludzie są skazani sami na siebie. Poprosił aby zadbać o to, aby 
mieszkańcy miasta i powiatu sierpeckiego mieli podstawową opiekę medyczną, a nie 
klinikę, bo klinika jest niepotrzebna, bo kliniki są gdzie indziej.
Pan Starosta powiedział, że nie chce się wypowiadać o Panu Dyrektorze, chociaż on 
odpowiada całościowo za szpital i taka jest jego rola. Uważa, że Powiat zabezpiecza 
działalność szpitala na tyle , że idzie w tym kierunku, aby szpital postawić na nogi. 
Obecnie jest dużo tematów związanych z przemieszczeniem izby przyjęć tymczasowo, 
ponieważ jest rozbudowywana nowa izba przyjęć. Jest rozbudowywany oddział 
rehabilitacyjny, jak również wiele innych pomieszczeń. Uważa, że dążenia do poprawy idą 
w kierunku, aby wszystko usprawnić. Stwierdził, że jak coś się buduje czy remontuje 
i czas się wydłuża, to budzi emocje i wątpliwości. Dodał, iż jest obiecane, że nowa iz t£  
przyjęć będzie wykończona pod koniec lutego lub w połowie marca. Uważa, że to 
usprawni pewne rzeczy. Nadmienił, iż nie kwestionuje, że nie była remontowana 
ginekologia, ale uważa, że coś naprawić czy remontować trzeba co roku, bo są różne 
sytuacje. Podkreślił, iż to co robi Dyrektor i osoba Dyrektora, mają Radni swoją ocenę 
i mają do tego prawo, ale należy zrozumieć co Powiat chce robić. Uważa, że 16 min. zł 
pozyskane na rozbudowę rehabilitacji plus około 3 min. zł z budżetu Powiatu, nie można 
przeznaczyć na coś innego. Dodał, że są to środki skierowane na dany projekt, który musi 
być zrealizowany i rozliczony i to należy czynić. Nadmienił, iż odbyło się pierwsze 
okienko płatnicze dla wykonawcy w znacznej kwocie adekwatnie do wykonanych prac. 
Dodał, iż okienka płatnicze są dwa, następne będzie po zakończeniu prac, to samo jest na 
ul. Kopernika. Uważa, że należy trochę uzbroić się w cierpliwość. Dodał, iż nad pediatrią 
pracują, był ogłoszony konkurs, ale należy też rozmawiać. Stwierdził, że brak jest lekarzy 
pediatrów, ponieważ lekarze wolą przyjmować w POZ. Nadmienił, iż stomatologa też nie 
jest łatwo pozyskać, a należy się cieszyć, że jest stomatolog, który przyjmuj^ 
w Rościszewie na NFZ. Dodał, że trwają rozmowy, aby pozyskać lekarzy stomatologów, 
a ostatni lekarze stomatolodzy odeszli za Pana Ocickiego . Uważa, że Radny musi 
zrozumieć pewne rzeczy i zapewne wie jak to się wszystko odbywa, a nie tylko 
krytykować. Stwierdził, że nie boi się krytyki i jak tylko coś zrobi źle, to stara się 
przyznać do błędów. Dodał, że nie jest do tego stołeczka przykręcony, nie było jego byli 
inni i po nim będą inni. Poprosił, aby pracować nad szpitalem spokojnie i to będzie lepsze. 
Dodał, iż są na etapie podpisywania kontraktów i jeżeli będzie się źle mówić, to 
i społeczeństwo będzie źle postrzegać. Uważa, że nie o to chodzi, a pewne rzeczy można 
rozwiązać na Komisjach czy rozmowach, jakie są problemy, a wówczas będzie się 
Dyrektora pytać. Podkreślił, iż z Panem Wicestarostą pytają i proszą o rozwiązania, które 
będą. Poprosił Radnego Ocickiego, o to, bo to nic dobrego nie wróży w społeczeństwie 
tylko wzbudza dodatkowe emocje niektórych osób. Nigdy nie było tak z tego co mu 
wiadomo, że ktoś nie został obsłużony, czy przyjęty do szpitala. Jeżeli były takie zdarzenia 
jednostkowe, to może wynikające z tego, że szpitala nie był na tyle przystosowany, aby 
daną jednostkę chorobową poprowadzić. Odniósł się do Wypowiedzi Radnego Pana
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Rychtera i powiedział, że to nie ma być klinika, to ma być szpital, który będzie pomagał 
doraźnie, a ewentualnie jeżeli będą trudne przypadki to osoby powinny być kierowane 
nawet do kliniki, czy do szpitala wojewódzkiego, który jest bardziej wyposażony 
w odpowiedni sprzęt. Uważa, że nie można mówić, że coś się zamyka. Stwierdził, że jest 
zawieszony oddział i dokumenty posiada Pan Dyrektor. Dodał, że przegląda te dokumenty 
i rzeczywiście tak jest. Dodał, iż ma również dokumenty od konsultantów zarówno 
wojewódzkich jak i innych.
Radny Pan Jarosław Ocicki powiedział, iż Pan prosi aby nie mówił takich czy innych 
rzeczy. Powiedział, że zawsze będzie mówił, a jeżeli będzie dobrze w szpitalu pierwszy 
rękę podniesie. Nadmienił, iż Starosta mówi, że dyrektor zarządza tym szpitalem i on tam 
robi i należy czekać na koniec. Podkreślił, iż od tego Wy jesteście, organem 
zarządzającym i nadzorującym, żebyście wiedzieli co tam się dzieje i co robi dyrektor i co 
robi dobrego czy złego. Stwierdził, iż Starostowie są odpowiedzialni za ten szpital, nie 
tylko sam dyrektor. Dyrektor jest dyrektorem a Starostowie są od tego, aby ten szpital był 
prowadzony dobrze, żeby tam się wszystko dobrze działo, żeby ludzie mieli pracę 
i żeby tam atmosfera była inna jak jest obecnie, bo nikt nie będzie chciał pracować 
w takim zakładzie, do które idzie i od razu podnosi się ciśnienie i dostaje nerwicy. 
Nadmienił, iż ludzie którzy do niego piszą i zwracają uwagę na pewne rzeczy, to nie są 
ludzie którzy mieszkają w Szczecinie, czy w Warszawie tylko to są ludzie, którzy wiedzą 
doskonale, może lepiej jak on na temat tego szpitala i oni zwracają na to wszystko uwagę. 
To że mówi się o remontach, to wspaniała rzecz i wszyscy podnosili rękę tylko co z tego 
jeżeli robi się remont i 15 stycznia miało to działać, a to nie działa. Uważa, że robi się 
remonty, buduje nowe obiekty, a to będzie się tylko utrzymywać i będzie stało puste, bo 
nie ma kto pracować. Stwierdził, że pozbyto się dobrych doświadczonych pielęgniarek 
teraz jeżeli znajdzie się lekarzy (chwała za to kto to zrobi) to nie ma personelu 
pielęgniarskiego odpowiedniego do danego oddziału. Zwrócił uwagę i powiedział, że 
jeżeli będą dobrze robić i pilnować szpitala, żeby był dobrze prowadzony, to nikt 
z radnych nie będzie mówił nic złego i nie będzie się powtarzał, a do Panów to nie dociera 
i jakby nie istniał żaden problem.
Radny Pan Zbigniew Kopczyński powiedział, że czegoś nie rozumie, ponieważ Pan 
Starosta przekazał, że będzie izba przyjęć przesunięta czasowo na inne miejsce. Zapytał 
dlaczego trzeba było ograniczyć działalność i doprowadzić do tego, aby odsunęli się 
pacjenci, lekarz, żeby były kłopoty? Zapytał, czy nie można było tak jak teraz przesunąć 
izby przyjęć, dlaczego nie było tej decyzji? Stwierdził, że inwestycje jak najbardziej są 
potrzebne i tu nie ma uwag.
Radny Pan Dariusz Twardowski powiedział, że przysłuchuje się tej dyskusji zwrócił się 
do Starosty i powiedział, że wszyscy Radni nie mają nic przeciwko temu, że szpital jest 
remontowany. Uważa, że dyskusja jest i jeżeli próbuje na Zarządzie zadawać pytanie Panu 
Dyrektorowi, to nie ma konkretnych odpowiedzi tylko jest obchodzenie. Radni nie negują, 
ale jak najbardziej środki są pozyskane i należy dążyć do tego, aby te oddziały, które już 
mogą funkcjonować, aby zaistniały i pokazać, że Radni nie stoją z boku i patrzą coś się 
w szpitalu dzieje.
Więcej pytań nie było.

Ad. pkt 22. 
Zaniknięcie obrad.
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Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LYIII obrady Rady 
Powiatu w Sierpcu.

Protokołowała

Oairdta Sekulska
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LISTA OBECNOŚCI 

NA LYIII SESJI Zał. Nr . . .A ...........do protokołu

z  obrad Sesji Rady Powiatu

RADY POWIATU W SIERPCU

w dniu 27 stycznia 2023 r.



PRZEWODNICZĄCY 
RADY POWIATU 

W  SIERPCU

Zał. Nr . . . h . ..........do protokołu

z  obrad Sesji Rady Powiatu
Sierpc, dnia 20.01.2023 r.

N r .JM..... z d n . . M f ,

BRZ.0002.2.2023

Na podstawie art. 15 ust.l ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 
powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 1526), § 12 ust. 1 i § 13 ust. 1 Statutu Powiatu 
Sierpeckiego, zwołuję obrady LVI1I sesji Rady Powiatu w Sierpcu na dzień
27 stycznia 2023r. (tj. piątek) o godzinie 9:00 na sali konferencyjnej Starostwa 
Powiatowego w Sierpcu

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.
2. Przyjęcie Protokołów z: obrad sesji Nr LVI.2022 z dnia 29 grudnia 2022 r., obrad sesji 
nadzwyczajnej Nr LVII z dnia 18 stycznia 2023r.
3. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu w Sierpcu z dnia
28 grudnia 2022r.
4. Ustalenie porządku obrad.
5. Informacje Przewodniczącego, Przewodniczących Komisji i oświadczenia 
Przewodniczących Klubów.
6. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.
7. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Sierpeckiego 
za rok 2022 r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawierania umów najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata części 
nieruchomości oddanej w trwały współzarząd Krytej Pływalni w' Sierpcu.
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Powiatem Sierpeckim a Powiatem Płockim w zakresie powierzenia zadania organizacji 
publicznego transportu zbiorowego Powiatowi Sierpeckiemu.
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności
nieruchomości w drodze darowizny.
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności
nieruchomości w drodze darowizny.
12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Samodzielnego
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Sierpcu.
13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nieetatowego członka Zarządu 
Powiatu w' Sierpcu.
14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.
15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023 rok.
16. Wnioski i oświadczenia radnych.

Podstawą prawną do zwolnienia radnego z zakładu pracy, celem umożliwienia mu udziału w pracach 
organów powiatu, stanowi art. 22 ust. 1 Ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 
(Dz. U. z 2022 r. poz. 1526).

17. Sprawy różne.
18. Zamknięcie obrad.


